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 22/08/2023שהתקיימה בתאריך   03/2022ועדת איכות הסביבה   -פרוטוקול

 

 משתתפים: 

 יו"ר ועדת איכוה"ס  -   פרופ' עופר לוי 

 ראש המועצה   -  ן מר יוסי ניס

 חבר ועדה ונציג נגב בר קיימא  -  מר יורם שחר 

   חברת ועדה -  תמי לסט גב' 

 חברת ועדה   -  גב' ליאת שפר 

 חברת ועדה   - עירית צורים גב' 

 

 

   תושב היישוב - שושן  פרופ' בועז

 תושבת היישוב  -   אזולאי  לבנת גב' 

 תושבת היישוב  -  גב' יעל  בנאי 

 אחראי פיקוח עירוני   - מר מוטי אסרף 

 רכזת הוועדה, כותבת הפרוטוקול  -  גב' תמר גבאי 
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 עיקור וסירוס חתולים :1נושא  

 

 נושא חשוב, המשך דרכה של שולי גולדמן ז"ל שהטיפול בבעלי חיים ובפרויקט   -עופר לוי

עיקור סירוס חתולים היה מפעל חייה. הנתינה שלה והתרומה ליישוב הייתה יוצאת דופן וחשוב  

 להמשיך את דרכה.  

 מתושבים הייתה בשטח והייתה ערה לנושא.  שולי הייתה בקשר עם המעקרים , ריכזה את הפניות  

מציע תחילה לבדוק עד מתי ההסכם עם החברה המעקרת, בנוסף לגייס את נאמני הרחוב    אני
שותפים בקבוצה: יעל    סיכמנו שנפתח קבוצת ווטסאפ בנושא עיקור החתוליםלטובת הנושא ו

 בנאי, עופר לוי, בועז שושן, לבנת אזולאי ועירית צורים.  

 

 ביום שהמעקר יגיע אני ויעל נסתובב איתו בשטח.   -לבנת אזולאי

 לגבי ההסכם ומיקום העיקור.   תצריך לבדוק מול עדי הווטרינרי

 

 : ריסוק גזם  2נושא  

 כיום הגזם נשלח לדודאים , הובלה יקרה ומזהמת, עלויות הטמנה וטיפול גבוהות .  -עופר לוי

 קיימת הצעה מחברה מסוימת עם פתרונות בנושא. 

 הצעות זולות יותר. 

 נקבל הצעות מסודרות ונעדכן.  

 

 תושבים מנצלים את פינוי הגזם להעברת ריהוט וציוד כזה או אחר מהבית.    -פרופ' בועז שושן

 האם המועצה נושאת בעלויות של הפינוי?  

 

 מלבד חומרי בניין. הנהגים מונחים ויודעים מה לקחת ומה לא.  המועצה מפנה הכל   -מוטי אסרף

 

כל אחד שיושב פה בשולחן יש לו נתינה מיוחדת לנושא. אני לא אדיש לבקשות אני    :יוסי ניסן

 תומך ואני שם וזה ממלא אותי, תמיד אפשר יותר.

מיחזור,  איכוה"ס,  בנושא  פרויקטים  הרבה  קידמנו  שנעשה,  מה  על  להסתכל  צריך  אבל 

 קומפוסטרים וכו'... 

 תמיד מצאנו את הדרך לגייס את הכספים לבקשות ולרעיונות המבורכים שלכם.

 


